
P r o t o k ó ł   Nr XXXVII/23 

 

z obrad XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Nowy Dwór z dnia 22 czerwca 2023 r. 

Obrady sesji odbywały się w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury w Nowym Dworze  od 

godz. 1030 do godz.1115 

 

Obecni na obradach sesji radni: 

1. Andrukiewicz Piotr 

2. Bobryk Maria 

3. Bubienko Roman 

4. Drożdżejko Paweł 

5. Gawrylik Przemysław 

6. Kalenik Katarzyna 

7. Kulmaczewska Krystyna   

8. Możejko Marcin 

9. Raducha Mirosław 

10. Rusiecki Kazimierz 

11. Rutkowska Grażyna Danuta 

12. Ryszkiewicz Mirosław 

13. Sobolewski Stanisław 

14. Stasiulewicz Elżbieta 

15. Szczurko Daniel 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

Wójt – Pan Andrzej Humienny 

Skarbnik – Pani Justyna Stasiulewicz 

 

Ad. 1 -2. 

 

Obrady XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 

Gminy – Pan Stanisław Sobolewski. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 15 radnych,  a więc obrady są 

prawomocne. 

Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad, który jednogłośnie 

został przyjęty przez Radę Gminy w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel, 

w następującym brzmieniu: 

1) Otwarcie Sesji, powitanie obecnych, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Nowy Dwór, 

4) Przyjęcie protokołu z XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowy Dwór. 

5) Informacja z działalności międzysesyjnej. 



6) Sprawozdanie z działalności Nowodworskiego Ośrodka Kultury za 2022 rok. 

7) Sprawozdanie z działalności GOPS za 2022 rok. 

8) Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Nowy Dwór za rok 2022 

9) Sprawozdanie z działalności Referatu Komunalnego za 2022 rok  

10)   Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Nowy Dwór za 2022 r. i przeprowadzenie nad nim 

      debaty. 

11)  Podjęcie uchwał w sprawach: 

- udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy Dwór; 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Nowy Dwór za 2022 r. i sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2022 rok; 

- udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy 

Nowy Dwór za 2022 rok; 

- zmiany uchwały  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowy Dwór na lata 2023-

2037; 

- zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

- podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023; 

- określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023; 

- trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Nowy Dwór; 

- przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Nowy Dwór w 2023 roku; 

- powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sadu Rejonowego w Sokółce 

- zmiany Statutu Gminy Nowy Dwór; 

12) Interpelacje i zapytania radnych.  

13) Sprawy różne. 

14) Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXXV 

Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. Zapytał, czy są  

uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym  

jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XXXVI 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. 

Zapytał, czy są  uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w 

głosowaniu jawnym  jednogłośnie w następującym składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk 

Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, 



Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. 5. 

 

Informacja z działalności międzysesyjnej. Wójt Gminy – Pan Andrzej Humienny poinformował 

o następujących działaniach:  

 

Wójt: W tym okresie wydano 21 zarządzeń – 8 organizacyjnych i 13 finansowych.  

Rozstrzygnęliśmy przetarg na dostawę ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego – 

wpłynęły 2 oferty, wygrała firma MOTO-TRUCK z Kielc (1 603 920,00 zł), jutro chcemy 

podpisać umowę, samochód ma zostać dostarczony do 30 listopada tego roku.  

4 maja dokonaliśmy odbioru technicznego I etapu inwestycji -  ulic w Nowym Dworze, w sumie 

zapłaciliśmy już wykonawcy równowartość połowy inwestycji.  

Złożyliśmy wniosek o zmianę inwestycji w Polskim Ładzie – z drogi Chilmony-Bobra Wielka 

na rozbudowę budynku Urzędu (OSP), montaż pomp ciepła i fotowoltaiki oraz 

zagospodarowanie terenu. Czekamy na decyzję Banku Gospodarstwa Krajowego.  

Będziemy aneksować umowę na zadanie „Przebudowa i modernizacja dróg i ulic na terenie 

gminy Nowy Dwór”, ponieważ chcemy wykonać prace dodatkowe – drogę między cmentarzem 

prawosławnym i katolickim oraz parking w pobliżu Ośrodka Zdrowia – sumaryczny koszt ok. 

200 tysięcy. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg na odbiór odpadów. Najtańsza oferta opiewa na kwotę 613 954 zł 

za 3 lata. 

 

Ad. 6. 

 

Sprawozdanie z działalności Nowodworskiego Ośrodka Kultury za 2022 rok. Przewodniczący 

Rady poinformował, że ww. sprawozdanie było omawiane na komisjach. Pytań  nie było. 

 

Ad. 7. 

 

Sprawozdanie z działalności GOPS za 2022 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że ww. 

sprawozdanie było omawiane na komisjach. Pytań  nie było. 

 

Ad. 8. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Nowy Dwór za rok 2022. Przewodniczący Rady 

poinformował, że ww. ocena była omawiana na komisjach. Pytań  nie było. 

 

Ad. 9. 

 

Sprawozdanie z działalności Referatu Komunalnego za 2022 rok. Przewodniczący Rady 

poinformował, że ww. sprawozdanie było omawiane na komisjach. Pytań  nie było. 

 

Ad. 10. 

 

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Nowy Dwór za 2022 r. i przeprowadzenie nad nim debaty. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ww. raport był omawiany na komisjach. Pytań nie 

było. 



 

Ad. 11.  

 

Podjęcie uchwał: 

 

- w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy Dwór. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/226/23 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy 

Dwór została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Nowy Dwór za 2022 r. i 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2022 rok. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/227/23 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 

Nowy Dwór za 2022 r. i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2022 rok 

została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk 

Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, 

Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

gminy Nowy Dwór za 2022 rok. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań 

nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/228/23 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2022 rok została przyjęta w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Przewodniczący: Panie Wójcie, gratuluję. 

Wójt: Dziękuję ślicznie. Chciałbym podziękować Wam wszystkim. To jest sukces nas 

wszystkich, wy macie jakieś swoje pomysły, ja próbuję to zebrać, uporządkować i dalej to 

„popchnąć” przez naszych pracowników, którzy wspaniale też pracują. Mamy wspaniałą kadrę, 

także dziękuję i liczę na dalszą współpracę.   

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowy Dwór 

na lata 2023-2037. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/229/23 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Nowy Dwór na lata 2023-2037 została przyjęta w głosowaniu jawnym 



jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko 

Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, 

Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. Przewodniczący Rady odczytał treść 

projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/230/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok została przyjęta 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/231/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 

została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk 

Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, 

Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz 

Elżbieta, Szczurko Daniel. 

- w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. Przewodniczący  

Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

Uchwała Nr XXXVII/232/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 – 2023 została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: 

Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha 

Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie Nowy Dwór. 

Przewodniczący  Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 



Uchwała Nr XXXVII/233/23 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Nowy Dwór została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz 

Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

 

- w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowy Dwór w 2023 roku. Przewodniczący Rady 

odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/234/23 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nowy Dwór w 2023 

roku została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, 

Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik 

Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, 

Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sądu Rejonowego w 

Sokółce. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/235/23 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników Sądu Rejonowego w Sokółce została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w 

składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik 

Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha 

Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

- w sprawie zmiany Statutu Gminy Nowy Dwór. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu 

uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XXXVII/236/23 w sprawie zmiany Statutu Gminy Nowy Dwór została przyjęta 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie: Andrukiewicz Piotr, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Rutkowska Grażyna 

Danuta, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

 

 

 



 

Ad. 11-12. 

 

Radny Szczurko: Ja tutaj przygotowałem przed chwilą dosłownie taki wniosek – interpelację, 

mianowicie przeglądając Raport o stanie gminy zauważyłem taki wpis, że drogi gminne 

żwirowe zajmują 21,850 km. Z tego co mi wiadomo, w Dubaśnie jest ponad 7 km tej drogi, co 

stanowi ok. 30% całości (dróg żwirowych). I to jest mój taki wniosek, że może w przyszłych 

latach pomyśleć o Dubaśnie i też zacząć asfaltować tamte drogi. Ja wiem, że Dubaśno jest duże 

i nie jest w stanie wszystkiego wyasfaltować nasza gmina, ale po prostu, żeby nad tym się 

pochylić, tym bardziej, że nasza miejscowość co roku (głosami Rady Gminy) nie wykorzystuje 

środków z Funduszu Sołeckiego, który jest dość znaczny w porównaniu do innych 

miejscowości. Mamy ten Fundusz Sołecki na nieco wyższym poziomie niż mniejsze 

miejscowości. Prawie cała gmina jest wyasfaltowana i mieszkańcy mają asfalty praktycznie 

pod dom, przez Dubaśno przechodzi tylko przez wieś, pod żaden dom asfalt praktycznie nie 

dochodzi, a te moje wyliczenia nie obejmują wsi, gdzie jest droga powiatowa. Ja tylko mówię 

o drogach gminnych. Dzięki uprzejmości Pani Grażyny miałem możliwość przejechania się i 

obejrzenia drogi, którą wraz z Powiatem mamy robić – Chorużowce-Jaginty i w porównaniu 

do gęstości zabudowy tam i na koloniach Dubaśno – u nas zabudowania są o wiele gęściej, 

oczywiście nikogo nie urażając i nie zabierając prawa do drogi. Także taka jest moja prośba, 

żeby pochylić się nad tym. Zdaję sobie sprawę, że środki są ograniczone i raczej w tej kadencji 

nic nie wyjdzie, ale żeby po prostu pochylić się nad tym i przygotowywać się na przyszłość, 

żeby wyasfaltować również dojazdy do domów dla mieszkańców wsi Dubaśno.  

Wójt: Wracając do tego, był drugi nabór, już nie składaliśmy, bo okazało się, że wszystkie drogi 

mamy za wąskie, trzeba wszędzie iść ZRIDem, m.in. w Dubaśnie. Grzesio przestudiował 

wszystkie i mieliśmy nadzieję, że jest jedna droga łącząca Koniuszki z Chilmonami, okazało 

się, że tylko na połowie drogi można położyć asfalt, bo reszta jest 6-metrowa. Czyli będziemy 

już stopniowo iść do tej zabudowy kolonijnej, ale to wymaga dokumentów. W tej chwili 

Wojewoda ogłosił nabór wniosków na tzw. dawne schetynówki, ale nie będziemy składać, bo 

ZRIDem nie zdążymy w ciągu roku. Czyli bez sensu, żeby składać, a później rezygnować. W 

tej chwili wiem, że są rozmowy z firmą, chodzi o Synkowce, że przez miejscowość też asfalt 

będzie. Teraz będzie szybki nabór na Ład, będziemy starali się zrobić boisko, skatepark i 

stadion. Dokumentacja jest już opracowywana. Wiemy, że w Dubaśnie jest duża kolonijna, tak 

samo w Jagintach. Będziemy się starali w pierwszej kolejności zrobić tam, gdzie nasze 

autobusy jeżdżą z dziećmi. To jest priorytet. Chorużowce – Jaginty to jest droga strategiczna, 

ona łączy 2 miejscowości, a że akurat był taki nabór, że można było wykorzystać, to dlaczego 

nie?   

Radny Szczurko: Ja po prostu [wystąpiłem] z wnioskiem, żeby o Dubaśnie też pomyśleć. 

Dubaśno w ogóle nie ma asfaltu.  

Wójt: Myślimy, uwierz mi. Nawet do Grzesia możesz wejść, ze nie mamy już dróg, żeby spełnić 

kryteria.  

Radny Możejko: A ta droga, która idzie z Nowego Dworu do Dubaśna na kolei? 

Wójt: To jest ścieżka rowerowa, tam całkiem inaczej idzie droga. Przecina kolej, idzie w pole, 

zakręca, przecina znów kolej. Tak oficjalnie ta droga idzie. To jest droga gminna. Tamto 

połączenie przydałoby się zrobić, będziemy się szykować. Sami wiecie, nie da się wszystkiego 

na raz. Te Rogacze tak wyskoczyły. Tam nigdy nie obiecywałem, że asfalt wyleję, a wyszło jak 

wyszło.  

Radny Możejko: A tam, gdzie u nas powymywało nawierzchnię, to można podsypać (na nowej 

drodze)? 

Wójt: W ramach gwarancji. 

Radny Możejko: Tam nigdzie nie jest obłożone kamieniami i powymywało. 



Wójt: Zanim nie obrośnie, to tak się będzie działo.  

Sołtys Tomaszewski: Panie Wójcie, chciałbym zapytać kto będzie wydawał te zaświadczenia o 

pełnieniu funkcji sołtysa.  

Joanna Giczan: Gmina będzie wydawać, ale dopiero po 1 lipca.  

Wójt: Wszystkich chciałbym serdecznie zaprosić na Dni Nowego Dworu, które odbędą się 30 

lipca.  

Sołtys Andronik: Panie Wójcie, ja jeszcze bym chciała o te śmieci.  

Wójt: Na razie RDOŚ nas przyblokował. Musimy najpierw te śmieci wywieźć, zutylizować i 

dopiero wtedy zlikwidować. W całej gminie musimy usunąć. Gmina musi za to zapłacić.  

Sołtys Andronik: Najlepiej zlikwidować i wtedy nie będzie.  

Wójt: Zlikwidować, ale koszta jakie.  

Sołtys Gaczorek: Chciałabym prosić sołtysów o zbiórkę dla pogorzelców. Będziemy bardzo 

wdzięczni. My zrobiliśmy, ale jesteśmy malutcy, więc to kropla w morzu potrzeb jest.  

Sołtys Bobryk: Dobrze, a jak każda wieś zbierze, to do kogo to dostarczyć?  

Radna Kulmaczewska: Osobiście.  

 

 

Ad. 13. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 

Sobolewski zakończył obrady XXXVII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Nowy Dwór. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

     Protokółował:              Przewodniczył: 

           

    Joanna Giczan        Stanisław Sobolewski 

     


